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Tisztelt Képviselő-testület! 
 

Szeretnék beszámolni Önöknek a két ülés között, 2016.augusztus 31-től -2016.november 09-ig történt 

eseményekről, hozott döntésekről: 

 

-Szeptember 12-től szeptember 15-ig vettem részt a Szlovák klub tagjaival és a nyelvtanfolyamon 

résztvevőkkel Horné Salibyban. Itt a szlovák nyelvet tanulók részére tartottuk a záró vizsgákat. 

 

-Szeptember 12-től-szeptember 18-ig az önkormányzatunk munkaértekezleteket tartotta anyaországi 

településen-Horné Salibyben. 

 

-Szeptember 19-én tartottuk meg a helyi Szlovák Tájházban a közmeghallgatást. Vendégeink a Rajnai 

Gábor alpolgármester volt. Szép számon jelentek meg a civil szervezeteink tagjai,akik igen aktívan 

vettek részt és kérdésekkel halmoztak el. Az elnök évi beszámolóját tartotta az elvégzett munkáról, 

kulturális programokról az utolsó negyedévben megtartandó programokról. 

 

-Szeptember 21-én láttuk vendégül a Szlovák Tájházunkban a Hunyadi János általános iskola alsó 

tagozatos tanulókat tanáraival. E napon bemutattuk a 300 gyereknek a kukoricamorzsolást, szüreti 

munkafolyamatokat. Szakmai segítőnk Kis Imréné, agrármérnök, FHKE tiszteletbeli elnöke volt. 

 

-Szeptember 23-án a II. Rákóczi F. klubban vettem részt a Kis Imréné által és a FHKE elnöke által 

összehívott falu legöregebb lakosainak találkozóján. Itt a 22 megjelent idős Oroszlányi és Csere 

Lajosné Budapesti lakos, volt oroszlányi jó szomszéd visszaemlékezésüket felvették a helyi OTV-sek 

egy készülő dokumentumfilmhez a gyermekkorukról, háborúról való emlékezésüket. 

 

-Szeptember 25-én Kozárovcén Igor Bencat elnök meghívására vettem részt a helyi Matica Slovenská 

szervezet által megrendezésre kerülő Mária Svolíková memoriálon. 

 

-Tardoson október 01-én rendezték meg a helyi Szlovákok napját. Ezen a rendezvényen a „ 

Krídlovka” ifjúsági zenekarunk szerepelt és én a szlovák klub tagjaival vettem részt e szép 

rendezvényen. 

 

-Október hónap első felében a temetőkertünket tettük rendbe a október 15-ei rendezvényünkre. 

Megpucoltuk a sírköveket, járdára kavicsot terítettünk, elszáradt, elkorhadt fák ágait vágtuk vissza, 

fűnyírást, gereblyézést, fűmagvetést végeztünk a szlovák klub tagjaival. 

 

-Tatabánya- Bánhidai szlovák önkormányzat által megrendezésre kerülő ipari skanzenben vettek részt 

a „Bránička” gyermek tánc együttes 7 tagja, vezetőjük Biró Józsefné és Tóth Istvánné 

önkormányzatunk tagjai a Szlovákok a bányászatban, régi iskola tanítási módszerei bemutatásán. 

 

-Október 15-én tartottuk meg az oroszlányi Szlovákok betelepítésének 315-ik évfordulóját. Külön 

napirendi pont lesz a november 23-ai testületi ülésen. 

 

-Október 22-23-án öten vettünk részt a KEM Szlovák önkormányzat által megrendezésre kerülő 

kultúrában tevékenykedő aktivisták részére meghirdetett tanulmányi úton, melynek a témája a M.R. 

Štefánik életútjával volt kapcsolatos. 

 

-Október 25-én a temetőkertünkben emlékeztünk meg az evangélikus lelkész asszonnyal a 

mindenszentek tiszteletére az elhunyt őseinkről. Jelen volt és kis riportot készített e eseményről a helyi 

OTV. 

 

-November 03-november 05-ig vettem részt két szlovák aktivistával (Molnár Ferencné, Biró Józseffel) 

a Magyarországi Szlovákok Szövetsége által meghirdetett aktivisták találkozóján Hronecban. A 

november 23-ai testületi ülésen beszámolok az ott hallottakról.      
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Tisztelt Képviselő testület! 

 

Kérem a tájékoztató megvitatását és elfogadását! 

 

Oroszlány, 2016. november 4. 

 

 

 Szabó Istvánné 

 

 

 

 

 

 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

…/2016. (…) OSZNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatóról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről szóló tájékoztatót.  

 

Határidő:  azonnal  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 

 


